
Gramatika – lekce 7 

Skoňování slabých podstatných jmen 

Der Student,-en,-en 

Sg.     Pl. 

1. der Student   1. die Studenten 

2. des Studenten   2. der Studenten 

3. dem Studenten  3. den Studenten 

4. den Studenten   4. die Studenten 

!U slabého skloňování je koncovka –en všude kromě 1.Sg.! 

 

Skloňování smíšených podstatných jmen 

Das Bett,-(e)s,-en 

Sg.     Pl. 

1. das Bett   1. die Betten 

2. des Betts   2. der Betten 

3. dem Bett   3. den Betten 

4. das Bett   4. die Betten 

 

Skloňování slov přejatých z cizího jazyka 

Das Hotel,-s,-s 

das Hotel die Hotels 

des Hotels der Hotels 

dem Hotel den Hotels 

das Hotel die Hotels 

 

U skloňování slov typu „Hotel“ nepříbírá slovo ve 3.Pl. koncovku –n/-en. 


